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W październiku ubiegłego roku ustroński magistrat zaczął opracowywać projekt uchwały
krajobrazowej. O postępach prac nad dokumentem mówił na ostatniej sesji Rady Miasta
Przemysław Korcz.
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Jak twierdzi burmistrz, wkrótce mają rozpocząć się konsultacje społeczne, w trakcie których władze miasta spotykać
się będą z przedstawicielami wielu grup społecznych. - To trudne zadanie. Trzeba będzie rozmawiać z
restauratorami, hotelarzami, gestorami różnych innych branż. Jedynie w ten sposób można osiągnąć
przychylność i zgodność większości społeczeństwa - zaznaczał.

Korcz mówił też, że dobrym rozwiązaniem - stosowanym także w dużych miastach - mogłyby być "publiczne
przestrzenie reklamowe". - Pierwszym krokiem mogłoby być stworzenie dziesięciu wyświetlaczy na terenie
miasta Ustroń, które byłyby jednolite w każdej dzielnicy. Z jednej strony Rada będzie zabraniała
działalności reklamowej w pewnych formach, ale w zamian oferować możliwość reklamy w takich
właśnie społecznych miejscach - przekonywał.

Włodarz gminy zwrócił też uwagę na fakt, że reklamy nie służą jedynie firmom promującym swoje usługi. - Wielu
mieszkańców czerpie korzyści finansowe z zamieszczania reklam na ich płotach, ścianach, terenach
działek. Często jest tak, że taką reklamą dorabiają sobie do mizernej emerytury i jest to bardzo ważny
element ich budżetu domowego - podkreślał.

Pełne nagranie z wczorajszej (27.09) sesji dostępne jest tutaj.
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https://ustron.esesja.pl/transmisja/18745/xxx-sesja-rady-miasta-ustro?-27092021.htm
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